

医疗设备验收证书 Medical Equipment Acceptance Certificate

合同号:	40CT-70208-	订单号:	12-217701
Contract No.:	(BO59-CN	Order No.:	1200170
买方:	CB059-CN 河南省科里区扩发机	卖方:	上海联系统的 技网络
Buyer:	有限公司	Seller:	有股公司
最终用户:	期什人民医院	产品名称:	X的设计算机保持
End-user:		Product Name:	多冷
地址:	河南沿州市金水区	设备型号:	ult Orius Era
Address:	יין אנואוין	Equipment Model:	ull Urms fra
联系人:	卫主任	系统序列号:	12/12/12/2
Contact Person:	エエル	System Serial No:	43674017
联系方式:	11-020120088	交货日期:	0 17
Tel:	15838/28899	Delivery Date:	2005. 9.17
邮编:		验收日期:	0
Zip Code:		Acceptance Date:	2015.9. U

产品已通过调试并正式交付(验收)。操作说明及其他需向最终用户提供的文件也已交付。产品已操作运行,最终用户有权开始使用。

The Product has been commissioned and formally handed over (accepted). The operating instructions and other documents for End-user's use have been handed over. The Product is in operation and the End-user is entitled to effect the application.

If there is any uncompleted work, please specify the work and schedule hereunder:

本证书一式两份,双方各执一份,自双方有权代表签字或盖章后生效。

This certificate will have two counterparts and each party will have one. It will be effective with the signature or seal of the representative of both parties.

最终用户代表: - Representative of

. 日期/Date:

最终用户签章:

Signature and stamp of End-user

卖方代表:

Representative of Seller:

日期/Date:

卖方签章:

Signature and stamp of Seller:

如果最终用户由于非联影原因未能签署本验收证书,根据合同规定,本合同项下的供应和服务应被认为已经完成。

If the End-user refrains from signing this Acceptance Certificate for reasons which are not attributable to UIH, in accordance with Article, the supplies and services shall be regarded as having been contractually fulfilled.